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Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra w sprawie dotycz¹cej wniosku o wsparcie finansowe przez Ministra

Rolnictwa i Rozwoju Wsi dzia³añ Zespo³u Szkó³ Agro-Ekonomicznych w Dobrocinie.
Szko³a zwróci³a siê do ministerstwa z proœb¹ o pomoc finansow¹ na modernizacjê techniczn¹ infra-

struktury warsztatów szkolnych. Warsztaty posiadaj¹ trzy ci¹gniki z pocz¹tku lat osiemdziesi¹tych,
bardzo wyeksploatowane i kosztoch³onne. Nie pozwala to na pe³ne ich wykorzystanie do celów dydakty-
cznych i zajêæ praktycznych. Posiadanie przez szko³ê odpowiedniego sprzêtu pozwoli³oby lepiej przygo-
towywaæ m³odzie¿ do szeroko rozumianego zawodu rolnika, a przede wszystkim zachêci³oby nowych
uczniów do pobierania nauki w tej szkole, zw³aszcza ¿e posiada ona d³ugie tradycje jako szko³a rolnicza.
Niezbêdne jest wiêc wyposa¿enie warsztatów szkolnych, a szczególnie dzia³ów: spawalnia, obróbka rê-
czna, silniki i kuŸnia.

Niezbêdne s¹ równie¿ œrodki na wymianê instalacji elektrycznej, która by³a wykonana w 1970 r.
i obecnie nie spe³nia wymogów bezpieczeñstwa i PN.

W szkole konieczny jest tak¿e remont urz¹dzeñ sanitarno-technicznych, posadzek na korytarzach
i w pomieszczeniach klasowych. Naprawy wymaga te¿ parkiet sali sportowej. Dalsze funkcjonowanie
szko³y w obecnym stanie technicznym stanowi zagro¿enie dla m³odzie¿y.

Szko³a zwróci³a siê do Pana Ministra z proœb¹ o przeznaczenie œrodków na dokonanie inwestycji
w zakresie wymiany czêœci stolarki okiennej i termomodernizacji œcian. Wykonanie tych zadañ spowo-
dowa³oby oszczêdnoœci w zakresie zu¿ycia energii cieplnej o oko³o 15–20%.

Szko³a w Dobrocinie wnosi³a o zwiêkszenie œrodków finansowych w celu zabezpieczenia niezbêdnych
potrzeb w 2009 r., ale z uwagi na brak mo¿liwoœci realizacji wymienionych zadañ ujêto je te¿ w projekcie
bud¿etu na 2010 r.

Zespó³ Szkó³ Agro-Ekonomicznych w Dobrocinie to ogromny potencja³ zarówno kapita³owy, jak i lu-
dzki. Pozostawienie szko³y samej sobie by³oby ogromnym b³êdem. Wierzê, ¿e Pan Minister z uwag¹ prze-
analizuje przedstawione argumenty, a efektem tej analizy bêdzie decyzja o wsparciu finansowym
Zespo³u Szkó³ Agro-Ekonomicznych.

Z powa¿aniem
Marek Konopka




